
Oświadczenie złożone 
przez senatora Eryka Smulewicza 

Oświadczenie skierowane do ministra rolnictwa i rozwoju wsi Marka Sawickiego oraz do 
prezesa Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów Marka Niechciała 

Proszę o podanie informacji, czy Ministerstwo Rolnictwa i Rozwoju Wsi oraz Urząd Ochrony 
Konkurencji i Konsumentów analizowały przyczyny gwałtownego wzrostu cen środków do 
produkcji rolnej (nawozów sztucznych oraz środków ochrony roślin), który miał miejsce 
w naszym kraju w ostatnich miesiącach. 

Czy tak znaczny wzrost cen, przekładający się bezpośrednio na spadek opłacalności 
funkcjonowania gospodarstw rolnych, wynika z tego, że jest ograniczona liczba firm, które 
działają na rynku nawozów sztucznych oraz środków ochrony roślin? 

Z poważaniem 
Eryk Smulewicz 
senator RP 
 


